
Schriftelijke vragen 

ex. artikel 40 RvO. 

 

Onderwerp; HondenSpeelPlaats. 

 

Uit een e-mail van de ambtenaar aan de werkgroep HondenSpeelPlaats Grobbendonck blijkt dat de 

wethouder niet langer naar de locatie die de voorkeur heeft van de werkgroep wil kijken. 

Wat is hier de reden van? 

 

De ambtenaar is gevraagd te kijken naar een andere locatie bij het speeltoestel. 

 

Mogen we hieruit de conclusie trekken dat het college positief staat tegenover een 

hondenspeelplaats zoals beoogd door de werkgroep? 

 

Lopen de kosten niet te hoog op als er speeltoestellen verplaatst moeten worden? 

Is de verwachting dat er voor die plek geen bezwaren zijn vanuit buurtbewoners? 

 

Uit het bericht op de site van het Brabants Dagblad zou de indruk gewekt kunnen worden dat er te 

weinig draagvlak  zou zijn. 

Hoe is het draagvlak gemeten door de gemeente? 

Kunt u de gegevens met ons delen?  

 

Arno de Laat 

Arbeiderspartij Goirle-Riel 

 

Stijn van den Brekel 

SP Goirle 

 

 

 

 


